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Nyt fra Formanden  
1.a Nyt Klubhus 
Intet nyt 
1.b Hvordan forholder vi os til Coronavirus og vores klub 
1.c Smile race 
Næste møde bliver afholdt om 14 dage, hvor udvalget vil vende nye tiltag og starte 
planlægningen at 2021 arrangementet.  
1.d Årshjul 
Årshjul gennemgået 
1.e Hvordan finder vi en ny formand. 
Bestyrelsen arbejder med et nyt oplæg til at søge en ny formand 
1.f Hjerte starter 
 

Hjemmeside og Sejlerskole Sune orienterer 
2.a Status på Sejlerskolen 
19 elever starter teoretisk duelighedsundervisning  
2.b Hjemmeside 
 

Hus, bro og plads orienterer 
3.a Nils orientere om div. 
3.b Status på pladser 
Den ledige plads er tildelt til John Gunn 
                                       

Kapsejlads Søren orienterer 

4.a Søren orientere om div. 
Resultater for onsdagssejlads er lagt på nettet, tirsdagssejlads kommer inden for de næste 
dage. 
4.b Onsdags sejlads 
Kapsejladsbøjer er samlet sammen 
Mulighederne for nyt program til resultatberegning undersøges 
4.c L23 og Express DM 
Tilmelding bliver åben inden jul  
4.d NM Snipe 
Snipe klubben har spurgt om vi vil afholde NM i 2021, de laver opslag til hvordan de 
tænker arrangementet og datoer.  
 

Aktivitetsudvalg Theresa orienterer 

5.a Theresa orienterer om div. 
5.b Stander nedtagning 
Arrangementet bliver vendt ift. nuværende corona situationen, udvalget kommer tilbage 
med om det kan gennemføres. 
 

Økonomi Gudrun.    
6.a Status på økonomien. 
Årsregnskab er ved at blive udarbejdet 
6.b Debitor liste. 
Restance listen blev gennemgået 
6.c Udsending af opkrævninger. 
Opkrævninger for sommerens aktiviteter er sendt ud 
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Ungdom Marianne orienterer 
7.a Marianne orienterer. 

Hold DM blev gennemført, Faaborgs 1. hold blev nr. 2 og 2. holdet blev nr. 9. Stævnet gik 
rigtig godt og der var glade sejlere på vandet. 
8. Eventuelt 
 
Næste møde.  Vi aftaler 


